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 לכבוד

 דיירי רחוב האלון )שכונת יוספטל( 

 

 )יוספטל( האלון  הנדון: תכנית פינוי בינוי בשכונת 

 

 

 שלום רב, 

יבים מחוכי מגיעים אליכם נציגי יזמים המבקשים להחתימכם על מסמך שבו תהיו  יהובא לידיעת

 . כםלעבוד מולם כאשר יקודם פרויקט פינוי בינוי ברחוב

 להדגיש כי המועצה רואה חשיבות רבה בקידום השכונה. ליחשוב 

רעיונות וגישות בשנים האחרונות פנו מספר יזמים בבקשה למועצה לקדם את הפרויקט והציגו 

 התקיימו מספר פגישות בנושא אולם לא אושרה שום תכנית.שונות. 

 

 חשוב לציין כי למועצה אין קשר ליזם זה או אחר ואין על השולחן תכנית מאושרת או מומלצת

 בעת הזו. לביצוע

בעבר הזכירה המועצה כי תכנית ההתחדשות העירונית המקודמת בשכונת גבעת חן בבנימינה 

 עדיין לא קיבל תוקף. הז מודלמודל גם לשכונת האלון אולם גם ות והעשויה ל

 

הנכם מוזמנים במידה ופונים אליכם עם מידע מטעה או מאלצים אתכם לחתום על מסמכים 

 ונטפל בנושא או הגישו תלונה במשטרה.  054-3320960 המועצה, אלון אגם בטלפון לפנות לקב"ט

 

 ים בערוץ ישיר.בכל התקדמות בנושא זה נעדכן אתכם התושב

 

 
 

 ,בכבוד רב

 איתי ויסברג

 גבעת עדה-ת בנימינהמועצראש 

 


